
«z» معلمان و چالش آموزش به نسل

نسلZ یا نسل نت، گروهى از افراد هستند که از کودکى 
روند پیشرفت اینترنت و تکنولوژى را دیده اند و به اصطلاح 
ایران هستندکه مهم ترین  همان دهه هشتادى ها در 

ویژگى هاى آنها عبارتند از: 
  پویایى و واقعیت هاى چندگانه 

 وابستگى به شبکه هاى اجتماعى 
 جامعه محورى 

 استفاده از ابزارهاى دیجیتال 
 اعتیاد به تلفن هاى همراه 

 ترجیح کار در گروه هاى کوچک 
 تمایل به یادگیرى برخط 

 کوتاه بودن بازه توجه 
 تمایل به یادگیرى مسائل چالشى 

 تمایل به یادگیرى مهارت هاى عملى 
به طور کلى، نسلZ به دنبال یادگیرى مهارت هاى عملى و 
مسائل چالشى هستند و از روش هاى تعاملى و چالش برانگیز 
براى یادگیرى استفاده مى کنند. همچنین، این نسل به دنبال 
یادگیرى آنلاین و استفاده از ابزارهاى دیجیتال است. اما 
معلمان و خانواده ها براى تعامل و آموزش به این نسل چگونه 
باید برخورد کنند؟ از چه روش هایى استفاده نمایند که 

یادگیرى بهترى انجام پذیرد؟ 
ویژگى هاى یک معلم امروزى و معلم نسل نت شامل موارد 

زیر است: 
 علاقه به تدریس: معلم باید به خود تدریس و موضوع 

مورد تدریس، علاقه داشته باشد. 
 نتیجه گرا بودن: معلم باید به دنبال بهبود عملکرد 
دانش آموزان باشد و به دنبال بهبود نتیجه هاى یادگیرى 

آن ها باشد. 
 خلاق و کنجکاو بودن: معلم باید به دنبال راه حل هاى 

خلاقانه و نوآورانه براى یادگیرى دانش آموزان باشد. 
 صبورى: معلم باید صبور و تحمل پذیر باشد و به 

دانش آموزان زمان کافى براى یادگیرى مفاهیم بدهد. 
 مهارت هاى شنیدارى: معلم باید به دانش آموزان خود به 

خوبى گوش دهد و به نیازهاى آن ها پاسخ دهد. 
 نگرش دوستانه: معلم باید با دانش آموزان خود به صورت 

دوستانه برخورد کند و به آن ها احترام بگذارد. 
 مهارت هاى سازماندهى: معلم باید بتواند به خوبى 
کلاس را سازماندهى کند و به دانش آموزان کمک کند تا 

بهتر یاد بگیرند. 
 آماده سازى: معلم باید به خوبى براى کلاس خود آماده 
شود و مواد آموزشى را به خوبى براى دانش آموزان آماده کند. 
 نگرش محترمانه: معلم باید به دانش آموزان خود با 

احترام برخورد کند و به آن ها احترام بگذارد. 
 علاقه به استفاده از ابزارهاى آموزشى جدید: معلم باید 
به دنبال استفاده از ابزارهاى آموزشى جدید و نوآورانه باشد. 

در ارتباط با دانش آموزان نسلZ، معلمان باید به ویژگى هاى 
این نسل توجه کنند و روش هاى آموزشى خود را بر اساس 
این ویژگى ها تنظیم کنند. به عنوان مثال، معلمان مى توانند 
از روش هاى تعاملى و چالش برانگیز براى یادگیرى استفاده 
کنند و از سکوهاى آموزشى برخط براى ارائه محتواى آموزشى 
استفاده کنند. همچنین، معلمان باید به دانش آموزان خود با 

احترام برخورد کنند و به آن ها احترام بگذارند. 
اما روش هاى نوین تدریس در عصر دیجیتال به طور عمده 

عبارتند از: 
الف)روش تدریس معکوس: در این روش، معلم برخى 
محتواهاى آموزشى مانند فایل هاى ویدئویى، صوتى، 
تصویرى یا متنى را از قبل در اختیار دانش آموزان قرار مى دهد 
و در کلاس، به جاى تدریس مفاهیم، به بحث و تبادل نظر با 

دانش آموزان پرداخته مى شود. 
ب)آموزش فاصله دار: در این روش، دانش آموزان با استفاده 
از تکنولوژى، مانند ویدئوهاى آموزشى، پاورپوینت ها 
و نرم افزارهاى آموزشى، به صورت مستقل مفاهیم را 
یاد مى گیرند و در کلاس، به بحث و تبادل نظر با معلم و 

دانش آموزان دیگر پرداخته مى شود. 
ج)روش تدریس مساله محور: در این روش، معلم با استفاده 
از مسائل و مشکلات واقعى، دانش آموزان را به یادگیرى 
مفاهیم و مهارت هاى مورد نیاز براى حل مسئله تشویق 
مى کند. در این روش، دانش آموزان به صورت فعال در فرآیند 

یادگیرى شرکت مى کنند و به دنبال حل مسئله هستند. 
به طور کلى، روش هاى نوین تدریس با استفاده از 
تکنولوژى و روش هاى متنوع، به دانش آموزان کمک مى کنند 

تا بهتر و با انگیزه تر یاد بگیرند.

مصرف بنزین
حدود 2 هفته اى است با وجود سلامت کامل ماشین با 
مصرف بیش از حدمعمول بنزین مواجه هستم. هر بار که 
بنزین مى زنم 3 تا 4 لیتر بیشتر مصرف مى شود. این مسئله 
براى خیلى از افراد ایجاد شده است و وقتى سوال مى کنیم 
مى گویند هوا در پمپ ها وجود دارد. از مسئولان تقاضا دارم 

این قضیه را پیگیرى کنند. 
اصغرزاده از تهران

ماشین هاى فرسوده
بسیاري از خودروهاي فرسوده همچنان در کلانشهر 
تهران مسافر کشی می کنند که برخی از آنها هیچ تضمینی 
براي جابه جایی مسافر ندارند و هر لحظه بیم حوادث ناگوار 
رانندگی وجود دارد و هواى تهران  را نیز آلوده تر مى کنند. 
بجاست مسئولان براي جمع آوري این قبیل خودروها با 

جدیت اقدام کنند.
محبى از ورامین

آرمان ملى: «قبر» هم از سیر افزایش قیمت ها در 
امان نمانده؛ روز گذشته مدیرعامل بهشت زهراى تهران 
نرخ جدید قبرها را اعلام کرد. قیمت هایى که شاید مؤید 
این جمله باشد که وضعیت بد اقتصادى و فقر افراد آن ها را 

تا بعد از مرگ هم دنبال مى کند. 
نکته دیگر صحبت هاى جواد تاجیک که در نشست 
خبرى صبح روز گذشته براى اطلاع رسانى اتفاقات جدید 
حوزه خود به چشم مى خورد، خبر احداث 3 آرامستان 
جدید است که به نظر با پر شدن آرامستان اصلى تهران 

قرار است تا سال آینده به بهره بردارى برسد. 

  بررسى وضعیت
بهشت هزار در سال 1349 احداث و فعالیت خود را آغاز 
کرده و تاکنون 2 میلیون نفر در بهشت زهرا دفن شده اند. 
جواد تاجیک؛ مدیرعامل سازمان بهشت زهرا به قدمت 53

ساله این آرامستان اشاره کرد و گفت که دچار فرسودگى 
شده همچنین ظرفیت آن براى دفن متوفیان رو به اتمام 
است. باید گفت که نرخ دریافتى براى فروش قبور بر اساس 
نرخ مصوب شوراى شهر تهران است که هر ساله به تصویب 
مى رسد و بهشت زهرا هم موظف به انجام آن است. تاجیک 
در خصوص قیمت  قبرها هم توضیحاتى داده اما نکته اى 
که بد نیست قبل از اعلام نرخ جدید که تا 115 میلیون 
تومان هم مى رسد، به این خبر بپردازیم که در حال حاضر 
قیمت دفن در قطعات روز (قطعاتى که در روز اموات را دفن 
مى کنند) براى یک طبقه بدون هزینه و رایگان  است. البته 
در صورتى که خانواده متوفى درخواست دو طبقه دیگر را 
داشته باشند باید براى هر طبقه 4 میلیون و 300 هزار 
تومان پرداخت کنند و این حداقل قیمت است چرا که 
در قطعات ناحیه 3 (قطعات قدیمى، 10 الى 12 ساله)، 
قیمت 3 طبقه، 45 میلیون تومان و در ناحیه دو که حدود 
24 سال از عمر آن مى گذرد و اوایل دهه 80 احداث شده 
قیمت 3 طبقه، 75 میلیون تومان و در ناحیه یک بهشت 

زهرا(س) نیز قیمت قبر 3 طبقه 115 میلیون محاسبه 
خواهد شد.  هرچند تمهیداتى انجام شده که خانواده ها 
در یک فاصله زمانى 3 الى 4 ماهه، قیمت اشاره شده را به 
حساب بهشت زهرا(س) واریز کنند اما باید گفت که این 
نرخ ها با توجه به ناحیه بندى که انجام شده است به راحتى 
مى تواند شهروندان را به یاد منازل مسکونى در نواحى و 
منطقه هاى پایتخت و شکاف طبقاتى که در قیمت این 
نواحى مختلف بیندازد البته با توجه به بالا رفتن نجومى 
قیمت ها در همه نواحى و مناطق فواصلى که علاوه بر 
زندگى افراد مادامى که زنده هستند برقرار است به بعد از 

مرگ آن ها هم کشیده شده. 

  دلالى در بهشت زهرا
شاید شما هم از دلالى قبرها چیزهایى شنیده باشید. 
بازار سیاهى که به قبرستان ها هم  ازجمله مهم ترین 
قبرستان پایتخت کشیده شده است. مدیرعامل این 
مجموعه البته قضیه دلالى را رد نکرده و گفته: از گذشته 
این مسئله وجود داشته با تلاش ها و برگزارى کلاس هاى 

آموزشى بنا داریم این مشکل را نیز برطرف کنیم. 
او ادامه داده که «اوایل امسال با دلالى در خصوص خرید 
و فروش قبر از سوى برخى کارکنان بهشت زهرا روبه رو 
شدیم که این موضوع توسط عوامل ما شناسایى و به مراجع 

قضائى معرفى شدند.» 
اما براى اینکه اطلاعات بیشترى از دلالى قبر داشته 
باشید باید گفت که برخى که از آن ها تحت عنوان سوداگر 
یاد مى شود، شمار بالایى قبر خریدارى کرده و در بازار سیاه 
یا با انتشار آگهى این قبرها را با قیمت بیشتر به فروش 
مى رسانند. راهى که براى سودآورى نه تنها در حوزه قبر که 
در زمینه هاى بسیار دیگرى نظیر دارو هم رواج داشته است. 

  پیش فروش قبر
پیش از آنکه به پر شدن قبرها و احداث آرامستان هاى 

جدید براى پایتخت بپردازیم بد نیست نگاهى هم به 
پیش فروش قبر داشته باشیم؛ شما مى توانید قبر خود را 
پیش از مرگ خریدارى کنید. تاجیک در این باره که آیا 
در حال حاضر پیش فروش قبر وجود دارد یا خیر گفته: 
اصطلاحى که شهروندان استفاده مى کنند پیش خرید 
قبر است و در حال حاضر نیز پیش فروش در بهشت زهرا 
همان طور که از گذشته وجود داشته ادامه دارد و در نواحى 
یک، دو و سه پیش فروش قبر انجام مى شود. نکته اى که 
وجود دارد بر اساس مصوبه شورا پیش فروش قبر 30 درصد 

نسبت به فروش قبر در روز افزایش خواهد داشت. 

  آرامستان هاى جدید فعلا سکرت هستند
سن سالمندى و پیر شدن جمعیت در کشور و به ویژه 
در تهران یکى از دلایلى است که تاجیک براى احداث 
آرامستان هاى جدید به آن اشاره کرده. او گفته که این 
موضوع در این دوره از مدیریت شهرى مورد توجه قرار 
گرفته که در 3 قسمت جنوب شرق، شمال غرب و شمال 
شرق جانمایى هایى انجام شده است و البته تاجیک گفته 
که تا مرحله نهایى از نام بردن این مکان ها خوددارى 
خواهیم کرد و در زمان مشخص این مکان ها را اعلام 
خواهیم کرد.  وى با تاکید مجدد بر  اینکه 3 آرامستان 
جدید در نیمه اول سال 1403 به نتیجه خواهد رسید، 
اظهار امیدوارى کرده که با کمک شوراى شهر تهران، 
استاندارى تهران و سایر دستگاه ها آرامستان هاى جدید 
تعیین تکلیف خواهد شد.  تاجیک در خصوص دسترسى 
آسان تر شهروندان به قبور هم صحبت کرده و اینکه احداث 
آرامستان هاى جدید منجر به دسترسى بهتر هم خواهد 
شد.  در آخر اینکه با افزایش قیمت قبرها به نظر مى رسد 
شهروندان پایتخت نشین براى دفن خود پس از مرگ به 
فکر شهر و روستاى اجدادى خود باشند تا لااقل قیمت 
قبرهاى آن ها مجانى و کفن و دفنشان بى دردسر براى 

بازمانده ها تمام شود. 
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یادداشت

اخبار کوتــــاه

روى خط آرمان ملى

بالن هایى که حادثه ساز شدند؛  

چند بالنى که3 میلیارد تومان 
را به باد دادند!

دبیر ستاد فرهنگى و اجتماعى شوراى عالى انقلاب فرهنگى:

افزایش استعمال دخانیات
 بین دختران نوجوان

8 هزار دوربین  آنلاین روى 
لباس  پلیس

فرمانده فراجا اعلام کرد: در حال حاضر 
حدود 20 هزار دوربین البسه پلیس در اختیار 
است که 8 هزار مورد آن دوربین آنلاین و 12
هزار مورد آفلاین است. به گزارش مهر، سردار 
رادان، فرمانده فراجا درباره مصوبه مجلس در 
مورد دوربین البسه اعلام کرد: مصوبه مربوطه 
خیلى خوب است و نوعى کمک به پلیس، 
مردم و دستگاه نظارتى محسوب مى شود 
ولى متمم این ماده باید بودجه آن هم دیده 
شود. در صورتى مى توان این اقدام را انجام داد 
که بودجه باشد ما آمادگى زیرساختى داریم 
و شناسایى فنى هم صورت گرفته ولى اعتبار 
باید اختصاص یابد. فرمانده فراجا ادامه داد: 
براى تحقق مصوبه مجلس که همه مأموران 
در مأموریت ها و خودروهایى که متهمان را 
جابه جا مى کنند، دوربین البسه داشته باشند، 

حداقل 150 هزار دوربین البسه نیاز است. 

کمبود معلم
 نشان  از بى تدبیرى است!

ایلنا نوشت: معین الدین سعیدى نماینده 
چابهار، درباره آخرین وضعیت بررسى کمبود 
معلم در مجلس شوراى اسلامى گفت: روز 
یکشنبه جلسه اى با حضور رئیس سازمان 
امور استخدامى، وزیر آموزش و پرورش و 
رئیس سازمان برنامه و بودجه در خصوص 
معضل کمبود معلم در کشور برگزار شد که 
نشان مى دهد بى تدبیرى ناراحت کننده اى را 
در این خصوص مشاهده مى کنیم. سعیدى 
گفت: یادمان باشد الان 2 سال است که 
دولت و 4 سال است که مجلس دست جریان 
انقلابى است و ما باید احساس مسئولیت 
و پاسخگویى داشته باشیم که متاسفانه 
در روند جلسه روز یکشنبه این را مشاهده 
نکردیم. به گفته او: نکته بسیار نگران کننده 
دیگر این است که رویکردى در وزارت 
آموزش و پرورش براى جذب معلم وجود 
دارد مبنى بر اینکه فقط افراد خاص در این 
حوزه جذب مى شوند، بسیارى از افرادى که 
داراى صلاحیت هاى علمى هستند به خاطر 
نوع نگاه شان و بحث هاى سیاسى متاسفانه 

رد مى شوند. 
نماینده چابهار افزود: علاوه بر این در 
مناطق محروم به شدت دچار کمبود معلم 
هستیم و مشاهده مى کنیم قاطبه افرادى 
که پذیرفته شده اند از افراد غیربومى هستند 
که بعضاً همین افراد غیربومى با استفاده 
از مشوق هاى جوانى جمعیت خودشان را 
منتقل مى کنند و عملا آن کلاس بدون 

معلم مى ماند. 

منتظر خبر خوب 
دندانپزشکى باشیم؟

مدیرعامل سازمان بیمه سلامت ایران 
گفت: مردم منتظر یک خبر خوب در حوزه 
دندانپزشکى باشند. محمدمهدى ناصحى، 
در برنامه صبح بخیر ایران شبکه یک سیما، 
با اشاره به مشکلات مردم در پرداخت 
هزینه هاى دندانپزشکى، گفت: متأسفانه 
خدمات دندانپزشکى در بیمه هاى پایه خیلى 
جایگاه نداشت و بیمه سلامت از دو سال قبل 
در این حوزه خدماتى را پوشش مى دهد. وى 
با اشاره به طرحى که در شوراى عالى بیمه 
سلامت مطرح است، افزود: بر اساس این 
طرح، تمامى خدمات دندانپزشکى به جز 
ایمپلنت و ارتودنسى، تحت پوشش بیمه هاى 
پایه قرار خواهد گرفت. وى افزود: اجراى 
چنین طرح هایى در راستاى کاهش پرداخت 

از جیب مردم صورت مى گیرد. 

هزار اتوبوس برقى به ناوگان 
تهران  اضافه مى شود

على سلاجقه ،رئیس سازمان حفاظت 
محیط زیست در حاشیه جلسه هیات دولت 
در جمع خبرنگاران در مورد تمهیدات 
پیش بینى شده براى موضوع آلودگى هوا 
در شش ماه دوم سال گفت: دو موضوع در 
دستور کار دولت قرار دارد؛ نخست برقى 
شدن وسایل حمل و نقل عمومى است و 
دیگر اینکه شهردارى تهران حدود هزار 
دستگاه اتوبوس برقى به ناوگان حمل و 
نقل تهران اضافه خواهد کرد. وى با بیان 
اینکه تولید و قرار گرفتن هفت نوع خودروى 
برقى در چرخه حمل و نقل کشور در دستور 
کار نهاد ریاست جمهورى است، عنوان 
کرد: 150 ایستگاه شارژ خودروى برقى در 
شهرهاى تهران و کرج تاسیس شده است. 
طبق برنامه ریزى انجام شده تا پایان سال این 
تعداد به هزار ایستگاه افزایش خواهد یافت و 
در شهرهاى سارى، تبریز و اصفهان توسعه 
مى یابد. همچنین امیدواریم که افزایش 
کیفیت سوخت خودروها به اندازه اى باشد 
که از سوخت ناپاك استفاده نشود. سلاجقه 
گفت: وزارت نفت بر اساس تکالیفى که دارد 
کارهاى زیر بنایى مهمى را در این حوزه در 
دستور کار دارد و بهینه سازى و افزایش 
کیفیت سوخت از جمله مسائلى است که 
در 9 تا 11 پالایشگاه  کشور دنبال مى شود و 
البته براى رسیدن به نتیجه مطلوب نیازمند 

بازه زمانى و اعتبارات کافى هستیم. 

حسین معافى 
مدرس دانشگاه فرهنگیان اراك 

حدود دو هفته پیش و در 19
مهر، سخنگوى شهردارى تهران در 
نوشته اى در شبکه  اجتماعى اکس 
یا همان توییتر سابق، به تشریح 
ماجراى بالن هاى قرمز در شهر تهران 
پرداخت و در این باره نوشت: «این 
بالن ها با طرح نشان جغرافیایى نقشه 
(پین لوکیشن) یا همان مکان نما 
طراحى شده و هر کدام از این بالن ها 

که در سطح شهر و در تمام مناطق گسترش پیدا کرده، نماد یک کارگاه عمرانى براى یکى 
از پروژه هاى در دست ساخت شهر، توسط شهردارى تهران است، در واقع شهروندان مناطق 
مختلف هر جا که این بالن ها را دیدند متوجه مى شوند که یک خدمت و امکان جدیدى به 
شهر تهران و به منطقه آنها اضافه مى شود.  عبدالمطهر محمدخانى، در خصوص استاندارد 
این بالن ها گفته بود که «با توجه به اهمیت رعایت استانداردهاى اوج دهى بالن ها و توجه به 
ملاحظات دستگاه هاى مسئول تنها 150 کارگاه را با بالن ها نشان گذارى کردیم تا شهروندان 
از حجم فعالیت هاى شهردارى تهران مطلع شوند.  این بالن هاى استاندارد اما منجر به خسارت 
جانى به شهروندان شد و گفته شد که 6 کودك دچار سوختگى شده اند و حالا ناصر امانى، عضو 
شوراى شهر تهران گفته: حداقل حدود سه میلیارد تومان پول بیت المال را هدر دادند و حتما 
باید پاسخگو باشند؛ گفته اند حدود 140 تا 150 بالن را به هوا فرستادند و اگر هزینه هر بالن 
30 میلیون تومان هم باشد هزینه آن دست کم 3 میلیارد تومان خواهد بود.  خبرآنلاین نوشت 
که ترکیدن یکى از این بالن ها در منطقه 21 تهران و مصدومیت دست کم شش کودك است 
که بررسى هاى خبرنگار نشان مى دهد این کودکان براى درمان به بیمارستان طالقانى تهران 
منتقل شدند و بعضى از آنها بیش از 20 درصد سوختگى دارند. در این باره «ناصر امانى» هم 
توضیحاتى را ارائه مى دهد و مى گوید از روز اول او و بعضى دیگر از اعضاى شوراى شهر تهران 
نگرانى هایى در این باره داشته اند. امانى در پاسخ به این پرسش که آیا شوراى شهر تهران تاکنون 
به این موضوع و حق شهروندان تهرانى ورودى داشته یا برنامه اى دارد؟ مى گوید: «بله شوراى 
شهر تهران به این موضوع ورود کرده و من هم تذکر کتبى به شهردار تهران دادم و گفتم باید 
مدیران و پیمانکارانى که این خطاى بزرگ را مرتکب شدند، مجازات و برکنار شوند.  ماجراى 
این تبلیغات خبرساز اما به همین جا ختم نشد و در جلسه علنى شوراى شهر تهران بعضى از اعضا 
هم به این پرونده پرداختند و حتى نایب رئیس شوراى شهر تهران اعلام کرد که با وجود ورود 
دادستانى به پرونده، شورا هم پیگیرى  خود را رها نخواهد کرد. «پرویز سرورى» در ابتداى این 
جلسه با اشاره به ورود دادستانى به پرونده سقوط بالن تبلیغاتى در منطقه 21 از ورود همزمان 
شوراى شهر تهران به این پرونده خبر داد و گفت: برخورد با متخلفان سقوط بالن در منطقه 21

در دستور کار مدیریت شهرى قرار دارد. 

محمود حاجیلوى، دبیر ستاد 
فرهنگى و اجتماعى شوراى عالى 
نشست  در  فرهنگى،  انقلاب 
تخصصى با موضوع تشکیل میز 
استعمال  با  مبارزه  تخصصى 
دخانیات به منظور سیاست گذارى 
و راهبرى مسائل اساسى این حوزه، 
گفته: آمارهاى رسمى نشان مى دهد 
در مصرف کلى دخانیات روند رو به 

رشد داریم که این امر مسئله اى نگران کننده است. ایسنا گزارش کرده که او با بیان اینکه 
این روند رو به رشد مصرف دخانیات وقتى به نوجوانان مى رسد شرایط حادترى پیدا مى کند، 
توضیح داده: رشد 13 درصدى استعمال دخانیات در حوزه نوجوانان 13 تا 15 ساله شرایط 
خاصى ایجاد کرده است؛ این امر در دختران نوجوان حادتر است و شاهد رشد 133 درصدى در 
این حوزه در بین نوجوانان دختر هستیم. دبیر ستاد فرهنگى و اجتماعى شوراى عالى انقلاب 
فرهنگى، تاکید کرده: گزاره قطعى در این زمینه داریم و آن این است که اعتیاد سبک مقدمه 
اعتیاد سنگین است. 70 تا 80 درصد کسانى که اعتیاد سنگین دارند اعتیاد سبک داشتند و 

در ورود به جهنم اعتیاد سنگین و مواد مخدر از سیگار شروع مى شود. 
او افزوده: هدف گذارى برنامه هاى ملى که در کشور دنبال مى شود کاهش مصرف 30

درصدى دخانیات در کشور تا سال 2025 است به طورى که طبق اعلام سازمان بهداشت 
جهانى اگر این روند ادامه یابد در سال 2025 جزو کشورهایى هستیم که مصرف دخانیات در 

آن رقم قابل توجهى دارد. 
حاجیلویى در پاسخ به سوالى درباره اقدامات شوراى عالى انقلاب فرهنگى درباره مقابله با 
ترویج استعمال دخانیات در سریال هاى نمایش خانگى گفته: شوراى عالى انقلاب فرهنگى 
در حوزه نمایش خانگى مصوبه اى داشته است که در بند ششم آن تهیه بسته سیاست هاى 

صوت و تصویر فراگیر در دستور کار است. 
او ادامه داده که   «به نظر مى رسد بخشى از این نگرانى ها از طریق این امر حل شود اما تا آن 
زمان ما قوانین و مقرراتى هم داریم که با ترویج روشن مصرف سیگار در رسانه ها مواجهه دارد؛ 

این مساله را ما از طریق دستگاه هاى موظف دنبال مى کنیم.»
در بخش دیگر این برنامه نظر مقصودى دبیر میز تخصصى پیشگیرى از استعمال دخانیات 
شوراى عالى انقلاب فرهنگى، با بیان اینکه این میز سه راهبرد اصلى با هدف پیشگیرى از 
مصرف دخانیات در زنان و نوجوانان بر پایه مدرسه و خانواده را دنبال مى کند، گفته: انسجام 
بخشى و هماهنگى بین دستگاهى براى مواجهه موثر با مصرف دخانیات، تمرکز روى حوزه 
اطلاع رسانى و بستر سازى براى مشارکت گروه هاى مردمى و سازمان هاى مردم نهاد و بخش  

خصوصى از جمله راهبردهاى ماست. 

حسین معافى 

نگاه «آرمان ملى» به همزمانى دلالى و افزایش قیمت هاى قبر؛ 
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